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Et stort ønske om et rigtig godt nytår for alle beboerne i TRELEDDET bringes hermed 
af beboerforeningens bestyrelse. 
 
Covid19 har plaget alle i 2020 og har også konkret medført, at det ikke har været 
forsvarligt at afholde den årlige generalforsamling i 2020. 
Vi har løbende haft kontakt med sundhedsmyndighederne, som har frarådet os at 
mødes så mange mennesker - særligt alderssammensætningen taget i betragtning. 
Det er vort store håb, at Covid19 situationen er så sikker efter vaccination, at vi kan 
afholde en dobbelt generalforsamling her i foråret. 
  
Bestyrelsen fortsætter med glæde indtil næste GS, på trods af den løbende 
tidskrævende kamp med DEAS om udgifter og huslejeforhøjelser ! 
 
Der er stadig mange hængepartier med DEAS, som vi forventer løst med eller uden 
huslejenævn og boligret og i tæt samarbejde med vores rådgiver BOSAM. 
 
En stor glæde har det været for os, at DEAS har måttet acceptere en udsættelse af 
lejeopkrævning for altaner fra oktober helt til marts, hvilket betyder en besparelse 
på godt 4000 kr. pr. hustand ! 
 
Bestyrelsen ønsker alle et godt 2021. 
 
Med venlig hilsen 
Bestyrelsen 
 
Ole Skou - formand 
Flemming Bentzen - næstformand 
Bettina Højer Olsen - kasserer 
  

 


